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Protokół nr XXXI/21 

z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 28 stycznia 2021 r. 
 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 14:00 i trwała do godz. 19:16. 

Obrady sesji odbyły się w trybie zdalnym za pośrednictwem systemu 

wideokonferencyjnego Microsoft Teams oraz w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-

Koźle przy ul. Grzegorza Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). 

Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

Ad 1. 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski. Po 

przywitaniu wszystkich uczestniczących w obradach, na podstawie danych 

o zarejestrowaniu (zalogowaniu) się radnych w elektronicznym systemie rejestracji i 

ustalania wyników głosowania, poinformował, że obrady są prawomocne. W chwili 

stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 13 radnych. W trakcie obrad 

dołączyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował poszerzenie porządku obrad o trzy 

punkty:  

- "Odczytanie listu gratulacyjnego w związku z jubileuszem XXX lecia Ludowego 

Jeździeckiego Klubu LEWADA", 

- podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie zmiany polityki mieszkaniowej, 

w tym zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz konsultacji z mieszkańcami decyzji inwestycyjnych, 

- podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie rozważenia możliwości 

wprowadzenia czasowego parkowania przy ul. Rynek dla klientów; 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad punktu: 

"Odczytanie listu gratulacyjnego w związku z jubileuszem XXX lecia Ludowego 

Jeździeckiego Klubu LEWADA": 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 9 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Grzegorz Chudomięt 

NIEOBECNI (9) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 
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Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady stwierdził, że ww. punkt został wprowadzony do porządku obrad. 

Następnie podał pod głosowanie uzupełnienie porządku obrad o  projekt uchwały w 

sprawie wniosku w przedmiocie zmiany polityki mieszkaniowej, w tym zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle oraz konsultacji z mieszkańcami decyzji inwestycyjnych: 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 8 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

NIEOBECNI (8) 

Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. Kolejne głosowanie dotyczyło wprowadzenia do porządku obrad 

projektu uchwały sprawie wniosku w przedmiocie rozważenia możliwości 

wprowadzenia czasowego parkowania przy ul. Rynek dla klientów: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 7 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Ewa 

Stogniew, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Grzegorz Chudomięt, Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Kukolka-Bogocz 

NIEOBECNI (7) 
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Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller 

 

Radna Małgorzata Lipczyńska z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddała głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Prowadzący obrady poinformował, że ww. projekt uchwały został wprowadzony do 

porządku obrad. 

 

Po uwzględnieniu zmian, porządek obrad XXXI sesji Rady Miasta Kędzierzyn-

Koźle, przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Odczytanie listu gratulacyjnego w związku z jubileuszem XXX lecia Ludowego 

Jeździeckiego Klubu LEWADA (goście zaproszeni: Prezes Zarządu Anetta 

Sałacka oraz Prezes Zarządu GOSiR sp. z o.o. w Zakrzowie Andrzej Sałacki) 

3. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  

17 grudnia 2020 r. oraz protokołu Nr XXX/20 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

5. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sytuacja dotycząca zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla  

w okresie epidemii. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 588/335 k.m. 5, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy ul. 

Szkolnej; 

2) szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Mieszkaniach 

Chronionych w Kędzierzynie-Koźlu; 

3) zmiany uchwał w sprawie statutów osiedli utworzonych na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle; 

4) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb 

przyznawania nagród za szczególne osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz wysokości tych nagród; 

5) określenia miejsc, w których organizowanie zgromadzenia nie wymaga 

zawiadomienia (inicjatywa uchwałodawcza radnego Michała Nowaka oraz 

alternatywny projekt uchwały Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle); 

6) zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z autopoprawką; 

7) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na 

lata 2021-2035 wraz z autopoprawką; 
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8) w sprawie wniosku w przedmiocie zmiany polityki mieszkaniowej, w tym 

zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz konsultacji z mieszkańcami decyzji 

inwestycyjnych; 

9) w sprawie wniosku w przedmiocie rozważenia możliwości wprowadzenia 

czasowego parkowania przy ul. Rynek dla klientów. 

8. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

za rok 2020. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2020. 

10. Wybór i wskazanie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatów na członków 

Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

11. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski. 

13. Zakończenie obrad. 

 

Ad 2. 

Odczytanie listu gratulacyjnego w związku z jubileuszem XXX lecia Ludowego 

Jeździeckiego Klubu LEWADA 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że w sesji uczestniczą zaproszeni goście 

pani Anetta Sałacka i pan Andrzej Sałacki, założyciele i menadżerowie klubu 

jeździeckiego Lewada, którzy podziękowali za zaproszenie i przybliżyli działalność 

klubu. Następnie przewodniczący odczytał list gratulacyjny przygotowany na 

okoliczność jubileuszu 30-lecia klubu.  

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu Nr XXIX/20 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia  

17 grudnia 2020 r. oraz protokołu Nr XXX/20 z dnia 30 grudnia 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radni nie zgłosili żadnych uwag do 

protokołów. Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr XXIX/20 z dnia 

17 grudnia 2020 r. oraz protokołu Nr XXX/20 z dnia 30 grudnia 2020 r.: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 
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BRAK GŁOSU (2) 

Ewa Czubek , Ireneusz Wiśniewski 

NIEOBECNI (1) 

Halina Mińczuk 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski z powodu problemów z zagłosowaniem w 

systemie eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Ad 4. 

Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz 

korespondencji w okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna 

informacja dołączona do niniejszego protokołu). 

 

Ad 5. 

Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 18 grudnia 2020 r. do 20 

stycznia 2021 r. oraz 21 do 27 stycznia 2021 r., podejmowanych w ramach inicjatywy 

uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa wewnętrznego oraz aktów 

administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo Or.0057.1.2021 z 

dnia 21 stycznia 2021 r. oraz z dnia 27 stycznia 2021 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 21 stycznia). Otrzymali również informację o pomocy udzielonej 

przez Gminę Kędzierzyn-Koźle przedsiębiorcom, mieszkańcom i innym podmiotom w 

trakcie epidemii (pismo z dnia 28 stycznia dołączono do protokołu)    

 

Prezydent Miasta poinformowała, że wystąpiła do nadleśnictwa Kędzierzyn oraz 

Strzelce Opolskie o informację o planowanych zabiegach w drzewostanach w lasach 

znajdujących się na terenie miasta oraz w jego otoczeniu, zwłaszcza w tych rosnących 

najbliżej osiedli. Otrzymane odpowiedzi zostały opublikowane na facebooku gminy. 

Dwa dni temu rozmawiała z nadleśniczym z Kędzierzyna i zaproponowała, żeby 

podjął się wytłumaczenia, dlaczego taka wycinka jest zrobiona, czy podejmują inne 

działania dotyczące zalesiania itd. Zasugerowała radnym, aby na następną sesję 

zaprosić jednego albo dwóch nadleśniczych, którzy odpowiedzą na pytania nurtujące 

mieszkańców. Ponadto dodała, że mieszkania do remontu cieszą się bardzo dużą 

popularnością. Wspomniała również o zanieczyszczeniu powietrza przez palenie w 

starych piecach, przypomniała o możliwości wymiany pieców na ekologiczne i 

podłączenia do sieci ciepłowniczej z miasta.  

 

 



6 

 

Ad 6. 

Sytuacja dotycząca zabezpieczenia zdrowotnego mieszkańców Kędzierzyna-Koźla  

w okresie epidemii. 

 

Dyrektor SPZOZ w Kędzierzynie-Koźlu, Jarosław Kończyło, poinformował, że szpital 

od 20 stycznia funkcjonuje w trybie hybrydowym, 207 łóżek „niecovidowych”, a 156 

łóżek „covidowych”. Jest odseparowana izba przyjęć do przyjęcia pacjentów 

„covidowych”. Nocna i świąteczna opieka medyczna będzie miała dodatkowe 

wsparcie pediatrów w weekendy, szpital posiada nowoczesne karetki. W szpitalu 

przebywa 111 pacjentów „niecovidowych” i 82 pacjentów „covidowych”. Szpital 

utworzył trzy punkty szczepień w zakresie Covid-19, do których jest dostarczane 30 

szczepionek dziennie. 

 

Ewa Czubek zapytała, których oddziałów nie odmrożono.  

 

Dyrektor szpitala odpowiedział, że oddziały internistyczny i neurologiczny nie zostały 

odmrożone.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zapytała, czy szpital boryka się z jakimiś problemami np. 

z brakiem personelu czy sprzętu.  

 

Jarosław Kończyło stwierdził, że potrzeby szpitala to chęć utworzenia dwóch 

oddziałów internistycznych i neurologicznych, te oddziały musiałyby funkcjonować 

jako covidowe to by oznaczało, że szpital musiałby zatrudnić ok. 5 internistów 

dodatkowo oraz neurologów. Liczba karetek się nie zmieniła, istniejące zostały 

wymienione na nowoczesne. 

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem, gdzie są kierowani pacjenci z zawałem lub 

udarem. 

 

Dyrektor SPZOZ poinformował, że oddział kardiologiczny funkcjonuje jako 

„niecovidowy”, więc tacy pacjenci kierowani są do szpitala.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy przy dostatecznej liczbie szczepionek jest 

możliwość zwiększenia liczby punktów szczepień i ile szczepień dziennie jest w stanie 

przeprowadzić dany punkt.  

 

Dyrektor SPZOZ stwierdził, że punkty są w stanie pięciokrotnie zwiększyć ilość 

szczepień, na razie przy tej ilości szczepionek nie ma potrzeby tworzenia dodatkowych 

punktów szczepień, decyzje o zwiększeniu liczby punktów podejmuje NFZ.   

 

Hanna Białas zapytała jak wygląda diagnostyka w Kędzierzynie-Koźlu, gdzie ludzie 

mogą się zgłaszać na badania, jak wygląda opis zdjęć.  
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Jarosław Kończyło wyjaśnił, że placówki funkcjonują bez zmian, tomograf 

komputerowy był w lokalizacji w Kędzierzynie na ul. Cichej, teraz będzie służył 

również dla pacjentów szpitala. 

 

Ewa Czubek zapytała, jaki jest wynik finansowy szpitala za ubiegły rok. Czy może 

przybliżyć coś na temat planowanych inwestycji na ten rok. 

 

Dyrektor szpitala wyjaśnił, że jest to wynik dodatni. Na ten rok została przeniesiona 

rozpoczęta inwestycja zmiany największych sal bloku operacyjnego. Podkreślił, że 

Starostwo Powiatowe przekazało część środków na projekt nadbudowy szpitala. 

Istotna inwestycją jest dostawa nowego mammografu z przebudową pomieszczeń.  

 

Jacek Król w imieniu swoim i mieszkańców, którzy przebywali w szpitalu, 

podziękował dyrektorowi za pracę i opiekę. 

 

Dyrektor Jarosław Kończyło podziękował za te słowa i podkreślił, że to dzięki 

wspaniałemu personelowi medycznemu. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji, prowadzący obrady podziękował 

dyrektorowi szpitala za poświęcony czas i zaoferował pomoc Rady Miasta.  

 

Ad 7. 

1) Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 

588/335 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny Blachownia przy 

ul. Szkolnej 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.  
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja jednogłośnie 10 głosów ,,za”, pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Artur Maruszczak powiadomił, że w treści uzasadnienia do uchwały wdarł się błąd, 

numer działki został wpisany 588/355, a powinien  być 588/335. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 
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Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Jacek Król 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „za” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXI/328/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka  

nr 588/335 k.m. 5, położonej w Kędzierzynie-Koźlu obręb ewidencyjny 

Blachownia przy ul. Szkolnej 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w Mieszkaniach Chronionych w Kędzierzynie-Koźlu 
 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że 

komisja jednogłośnie 8 głosów ,,za” pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Grzegorz Chudomięt nawiązał do tabelki w § 2 projektu uchwały dotyczącej 

odpłatności w zależności od kryterium dochodowego, zapytał ile wynosi 100% czyli 

wysokość miesięcznego osoby samotnie gospodarującej.  

 

Dyrektor MOPS Agata Morkis wyjaśniła, że kryterium dochodowe dla osoby samotnie 

gospodarującej wynosi 701 zł. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, ile kosztowało budżet dofinansowanie działania 

mieszkań chronionych w Kędzierzynie-Koźlu w 2020 lub 2021 roku.  

 

Agata Morkis poinformowała, że w 2019 r. koszt funkcjonowania mieszkań 

chronionych wynosi 685.883,32 zł, a dochody z tytułu odpłatności wyniosły 

278.876,99 zł, w 2020 r. koszt wyniósł 793.055,00 zł a dochód 303.716,00 zł. Dodała, 

że prowadzenie mieszkań chronionych jest zadaniem własnym gminy o charakterze 

obowiązkowym. 

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy wszystkie gminy w powiecie kędzierzyńsko-

kozielskim mają takie mieszkania.  
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Dyrektor MOPS odpowiedziała radnemu, że o ile się orientuje, małe gminy nie mają 

mieszkań chronionych. Na terenie powiatu jest 47 mieszkań chronionych 

prowadzonych przez gminę Kędzierzyn-Koźle.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, co się dzieje z gminami, które nie spełniają tego 

obowiązku. 

 

Dyrektor MOPS stwierdziła, że gminy w inny sposób zabezpieczają swoich 

mieszkańców albo poprzez usługi opiekuńcze, albo kierują do DPS. 

 

Kolejne pytanie radnego dotyczyło usług jakie wchodzą w zakres mieszkań 

chronionych.  

 

Agata Morkis wyjaśniła, że mieszkania chronione jest to forma wsparcia wynikająca z 

realizacji zapisów Ustawy o pomocy społecznej. W ramach wsparcia oprócz 

możliwości mieszkania w tym mieszkaniu jest pomoc w usługach opiekuńczych 

związanych z przemieszczaniem się, z utrzymaniem higieny, sprzątaniem, robieniem 

zakupów.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się z kolejnym pytaniem, czy rodziny osób 

korzystających z tych mieszkań partycypują w kosztach. 

 

Dyrektor MOPS wyjaśniła, że taka sytuacja ma miejsce kiedy osoby są umieszczane w 

Domu Pomocy Społecznej, co regulują przepisy ustawy. W przypadku mieszkań 

chronionych odpłatność naliczana jest z dochodu osoby kierowanej do mieszkania 

chronionego. Jeżeli taka osoba ma rodzinę, która w formie alimentacji wspiera tą 

osobę, to te środki finansowe zostaną wliczone do dochodu tej osoby. Osoby 

korzystające z tych mieszkań to w dużej mierze osoby samotne, nieposiadające 

najbliższej rodziny. Cześć z tych osób ma rodzinę, która nie spełniała swojej funkcji 

wsparcia, niejednokrotnie występowała tam przemoc.  

 

Grzegorz Chudomięt zwrócił się również z pytaniem ile kosztuje utrzymanie jednego 

mieszkańca mieszkania chronionego.  

 

Dyrektor MOPS poinformowała, że oszacowano w 2019 r., iż koszt miesięczny 

utrzymania jednego mieszkańca w takim mieszkaniu to kwota 1150 zł.  

 

Prowadzący obrady, po stwierdzeniu, że nie ma więcej chętnych do zabrania głosu, 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 
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Andrzej Kopacki , Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata 

Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek 

Piasecki, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Grzegorz Chudomięt, Andrzej Kopeć, Jacek Król, Fabian Pszon 

 

Radny Grzegorz Chudomięt z powodu problemów z zagłosowaniem w systemie 

eSesja, oddał głos „wstrzymał się” poprzez system wideokonferencyjny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

UCHWAŁA NR XXXI/329/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w Mieszkaniach 

Chronionych w Kędzierzynie-Koźlu 
(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu porządku obrad, Przewodniczący Rady 

Miasta ogłosił przerwę, która trwała od 15:30 do 15:40. 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwał w sprawie statutów osiedli 

utworzonych na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Jacek Król, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 
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UCHWAŁA NR XXXI/330/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

zmieniająca uchwały w sprawie statutów osiedli utworzonych na terenie miasta 

Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu 

określającego zasady i tryb przyznawania nagród za szczególne osiągnięcia 

w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz 

wysokości tych nagród 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, 

że na posiedzeniu komisji radny Michał Nowak wniósł, aby lit. b otrzymała brzmienie: 

„realizować działania z zakresu twórczości artystycznej, upowszechniania lub ochrony 

kultury na rzecz gminy Kędzierzyn-Koźle”.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. wniosek.  

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt 

uchwały wraz z wnioskiem. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta, Wojciech Jagiełło, poinformował, że wniosek komisji 

został przyjęty przez Prezydenta Miasta.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. 

 

 

 



12 

 

UCHWAŁA NR XXXI/331/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminu określającego zasady i tryb 

przyznawania nagród za szczególne osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury oraz wysokości tych nagród 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie określenia miejsc, w których organizowanie 

zgromadzenia nie wymaga zawiadomienia (inicjatywa uchwałodawcza radnego 

Michała Nowaka oraz alternatywny projekt uchwały Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle) 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że radny Michał 

Nowak złożył autopoprawkę do swojej inicjatywy uchwałodawczej:  

W projekcie uchwały § 2 otrzymuje brzmienie:  

"§ 2. Organizowanie zgromadzeń na zasadach opisanych w § 1 jest możliwe w 

następujących miejscach:  

1) na terenie parku Pojednania, określonym w załączniku graficznym nr 1 do 

niniejszej uchwały;  

2) na terenie placu Rady Europy, określonym w załączniku graficznym nr 2 do 

niniejszej uchwały.".  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 2, „wstrzymujących się” - 0, 

pozytywnie zaopiniowała inicjatywę uchwałodawczą radnego Michała Nowaka wraz z 

autopoprawką.  

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 0, „przeciw” - 7, „wstrzymujących się” - 0, 

negatywnie zaopiniowała alternatywny projekt uchwały Prezydenta Miasta. 

 

Sławomir Wołkowiecki podzielił się opinią, że należałoby się zastanowić nad 

zezwoleniem na takie spotkania, otrzymanie pozwolenia na zorganizowanie 

manifestacji można wysyłać drogą mailową, trwa to zaledwie chwilę a powoduje ład i 

porządek, który gwarantuje spokój mieszkańcom miasta. 

 

Michał Nowak podkreślił, że mimo braku formalności, które są uciążliwe, policja nie 

ma żadnych problemów ze znalezieniem organizatora, nie widzi tu żadnych zagrożeń.  

Jego zdaniem jest to drobne ułatwienie dla mieszkańców, którzy się w tym miejscu od 

kilku lat gromadzą. 

 

Fabian Pszon zapytał, co dobrego ta inicjatywa przyniesie, jego zdaniem jest to 

przyzwolenie dla mieszkańców na zgromadzenia bez wiedzy urzędników, problem 

może wystąpić przy dwóch skrajnym manifestacjach w tym samym czasie i miejscu. 

 

Grzegorz Chudomięt wyraził zdziwienie słowami radnego Pszona, zaznaczył, że ten 

projekt uchwały jest zgodny z prawem. Zapytał inicjatora, ilu mieszkańców może się 

zgromadzić w wyznaczonych miejscach.  
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Michał Nowak stwierdził, że na Placu Rady Europy największa z manifestacji liczyła 

ok. 215 osób, ale zmieściłoby się dużo więcej.   

 

Mecenas Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła procedurę głosowania. Sam statut nie 

reguluje takiej sytuacji, że są dwa konkurencyjne projekty. W jej opinii należałoby 

zastosować regulację wniosku „dalej idącego” ale można się tutaj zastanawiać, który 

projekt uchwały jest „dalej idący”. Zasugerowała, aby zastosować w tej sytuacji 

przepis statutu, który mówi, że w przypadku takiej wątpliwości powinien decydować 

Przewodniczący Rady Miasta.  

 

Przewodniczący Rady Miasta zaproponował głosowanie nad projektem uchwały 

radnego Nowaka wraz z autopoprawką: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (7) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian 

Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta. Dodał, że nie ma 

potrzeby głosowania alternatywnego projektu uchwały Prezydenta Miasta 

 

UCHWAŁA NR XXXI/332/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie określenia miejsc, w których organizowanie zgromadzenia nie wymaga 

zawiadomienia 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021 wraz z 

autopoprawką 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, prowadzący obrady poddał projekt uchwały 

pod głosowanie. 
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Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XXXI/333/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2021  
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej 

prognozy finansowej na lata 2021-2035 wraz z autopoprawką 
 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Andrzej Kopeć, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 1, „wstrzymujących się” - 4, 

pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Wobec braku chętnych do dyskusji, prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Grzegorz Chudomięt, Jacek Król, Marek Piasecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
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Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XXXI/334/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2021-2035  
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie zmiany polityki 

mieszkaniowej, w tym zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz konsultacji z mieszkańcami 

decyzji inwestycyjnych 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak,  poinformował, 

że komisja  jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła ww. wniosek zgodny ze 

stanowiskiem Prezydenta Miasta.  

 

Grzegorz Chudomięt stwierdził, że nie będzie głosował za projektem uchwały, 

ponieważ dyskryminuje zarówno te osoby, które mają za małe dochody jak i za duże.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Grzegorz Chudomięt, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , Dominik Szustakiewicz, 

Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Ewa Czubek , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Ewa Stogniew 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR XXXI/335/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie zmiany polityki mieszkaniowej, w tym zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kędzierzyn-Koźle oraz konsultacji z mieszkańcami decyzji inwestycyjnych 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie wniosku w przedmiocie rozważenia możliwości 

wprowadzenia czasowego parkowania przy ul. Rynek dla klientów 

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji, Michał Nowak wyjaśnił, że 

formalnie o organizacji ruchu decyduje Starosta Powiatu a Prezydent Miasta nie widzi 

uzasadnienia, aby do Starosty taki wniosek składać. Ma nadzieję, że w 2021 roku 

będzie można na rynku umieszczać ogródki, uważa, że brak ruchu samochodowego 

jest konieczny, aby tego typu usługi jak kawiarnia mogły tam funkcjonować. Uważa, 

że przejście 100 metrów do sklepu nie będzie szczególnym wysiłkiem. Projekt, który 

został zrealizowany w 2019 roku został dopasowany pod założenia likwidacji jezdni i 

ruchu samochodowego. Dodał, że na posiedzeniu komisji złożył wniosek, aby do 

stanowiska Prezydent Miasta dołożyć trzeci punkt dotyczący egzekwowania przez 

Straż Miejską przepisów ruchu drogowego oraz egzekwowania płatności przez 

pracowników obsługi płatnych parkingów w okolicach kozielskiej Starówki.  

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie (5 głosów ,,za”) przyjęła wniosek 

radnego Nowaka. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stosunkiem głosów: ,,za” – 4, ,,przeciw” – 1 

poparła stanowisko Prezydenta Miasta wraz z przyjętym wnioskiem.  

 

Dominik Szustakiewicz zapytał, czy przed przebudową rynku były przeprowadzane 

konsultacje z mieszkańcami, przedsiębiorcami. 

 

Zastępca Prezydenta Artur Maruszczak potwierdził, że były takie konsultacje, głosy 

były podzielone. Przypomniał, że na wszystkich uliczkach dojeżdżających do rynku 

jest możliwość parkowania. Dodał, że w okolicach rynku jest organizowana większa 

liczba parkingów. 

 

Dominik Szustakiewicz podkreślił, że jest to wniosek 34 przedsiębiorców.  

 

Michał Nowak podzielił się opinią, że jest jakaś grupa mieszkańców, która czegoś 

chce, ale inna grupa mieszkańców, która o tym nie wie, nawet nie ma okazji się 

wypowiedzieć. Radny jako mieszkaniec tego terenu już 16 lat temu apelował na 

łamach gazety lokalnej, aby zamknąć nie tylko rynek, ale wszystkie ulice przyległe do 

rynku. Pod wpływem przedsiębiorców zrezygnował z domagania się zamknięcia 

uliczek. Jego zdaniem przedsiębiorcom trzeba pomóc w inny sposób, po skończeniu 

pandemii miasto powinno organizować jak najwięcej imprez, zezwalać na ogródki na 

płycie rynku.  



17 

 

Dominik Szustakiewicz stwierdził, że prywatnie ma podobne zdanie jak radny Nowak, 

ale jako radny powinien słuchać przedsiębiorców.  

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił argumenty, które jego zdaniem pomogły mu 

w podjęciu decyzji. Jednym z nich było sprawdzenie parkowania w godzinach szczytu, 

z którym nie było problemu, a mają być kolejne parkingi. Następnym argumentem jest 

płyta rynku, której technologia wykonania nie pozwala wjeżdżać na rynek. Następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (3) 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (4) 

Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR XXXI/336/21 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

z dnia 28 stycznia 2021 r. 

w sprawie wniosku w przedmiocie rozważenia możliwości wprowadzenia 

czasowego parkowania przy ul. Rynek dla klientów 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad 8. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle za 

rok 2020 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Katarzyna Dysarz, poinformowała, że komisja 

przyjęła sprawozdanie na ostatnim posiedzeniu, ujmując w nim wnioski radnych 

związane z uzupełnieniem tego sprawozdania o pewne elementy wynikające z pracy 

komisji. Zaznaczyła, że był to trudny rok i pracę komisji utrudniała pandemia.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za rok 

2020: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, 

Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Marek Piasecki, Tomasz Scheller 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 9. 

Sprawozdanie z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2020 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, Michał Nowak, poinformował że 

komisja w 2020 r. komisja na 7 posiedzeniach przyjęła 18 stanowisk, wszystkie 

zostały przyjęte przez Radę Miasta.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji za rok 2020: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Grażyna Filipowicz , 

Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (1) 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Ad 10. 

Wybór i wskazanie przez Radę Miasta Kędzierzyn-Koźle kandydatów na członków 

Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Rada Miasta ma wskazać trzech 

członków Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej. W imieniu Klubu Radnych Sabiny 

Nowosielskiej zgłosił kandydatów: Ryszard Pacułt, Edward Nycz, Michał Nowak i 
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przedstawił ich sylwetki. Dodał, że ma pisemne zgody dwóch pierwszych 

kandydatów.  

 

Radny Michał Nowak wyraził zgodę na kandydowanie.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała, aby każdy klub zgłosił swojego 

kandydata i razem będzie pięciu członków.  

 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że Rada Miasta ma możliwość 

wybrania tylko trzech członków, ponieważ kolejnych dwóch wyznacza pani prezydent 

i Dyrektor Muzeum Ziemi Kozielskiej.  

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zgłosiła swoją kandydaturę.  

 

Jacek Król zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopackiego.  

 

Andrzej Kopacki stwierdził, że ze względu na wytypowanie przez klub radnego 

Nowaka, nie wyraża zgody.  

 

Sławomir Wołkowiecki zgłosił kandydaturę Grzegorza Chudomięta, radny nie wyraził 

zgody na kandydowanie. 

 

Tomasz Scheller zapytał, jakie obowiązki i kompetencje będą miały osoby zasiadające 

w radzie muzeum. 

 

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło wyjaśnił, że kompetencje rady muzeum są 

przede wszystkim opiniodawcze. Spotkania tej rady będą maksymalnie dwa razy do 

roku. Rada będzie wskazywać co jest dla muzeum najważniejsze. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek o zamknięcie listy 

kandydatur: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 
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Prowadzący obrady poinformował, że lista została zamknięta, następnie poddał pod 

głosowanie pierwszą kandydaturę – Ryszarda Pacułta: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło kandydatury Edwarda Nycza: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Grażyna 

Filipowicz , Andrzej Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, 

Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta zwrócił się z pytaniem, kto jest za wyborem radnego 

Michała Nowaka do Rady Muzeum Ziemi Kozielskiej: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej 

Kopacki , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Grażyna Filipowicz , Michał Nowak, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Dominik 
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Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (3) 

Wiesław Fąfara, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło kandydatury radnej Katarzyny Kukolki-Bogocz: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 14, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Grażyna Filipowicz , Jacek Król, Fabian Pszon, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

PRZECIW (2) 

Hanna Białas, Małgorzata Lipczyńska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (14) 

Grzegorz Chudomięt, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Andrzej Kopacki , Andrzej 

Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Ireneusz 

Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że członkami Rady 

Muzeum Ziemi Kozielskiej są: Ryszard Pacułt, Edward Nycz oraz Michał Nowak. 

 

Ad 11. 

Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje  

i zapytania radnych 

 

Dominik Szustakiewicz złożył wniosek, aby umieścić lustro na skrzyżowaniu ulic 

Kościuszki i Słowackiego. Zwrócił się również z pytaniem jakie oszczędności gmina 

uzyskała z tytułu wymiany oświetlenia po roku czasu.  

 

Andrzej Kopeć zwrócił się z pytaniem, jak skończyło się powództwo wytoczone 

firmie Erbud o wypłatę odszkodowania. Zapytał również ile środków uzyskała gmina 

z gwarancji dobrego wykonania umowy. 

 

Artur Maruszczak poinformował, że obie sprawy są w toku, na 3 lutego gmina dostała 

wezwanie do sądu w jednej z tych spraw.  

 

Andrzej Kopeć zapytał, ile rozpraw się odbyło jeśli chodzi o powództwo wytoczone 

firmie Erbud. 

 

Monika Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że gmina ma dwa postępowania, w których 

stroną jest gmina i Erbud. Pierwsze postępowanie dotyczy ustalenia wynagrodzenia 
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ryczałtowego na poziomie 12 mln, która była szeroko dyskutowana na sesji Rady 

Miasta. To powództwo w pierwszej instancji zostało oddalone, Erbud wniósł apelację i 

również w tym postępowaniu apelacyjnym gmina odniosła sukces. Wyrok jest 

prawomocny, jednak zgodnie z procedurą cywilną Erbud może złożyć skargę 

kasacyjną do Sądu Najwyższego. W toku jest również drugie postępowanie z tego 

roku przeciwko firmie Erbud o zapłatę kary umownej na poziomie 2 mln, pierwsza 

rozprawa została wyznaczona na przyszły tydzień. Dodała, że jeśli chodzi o 

postępowanie przeciwko gwarantowi, o ile pamięta była tylko jedna rozprawa i na 

razie nic się w tej sprawie nie dzieje.  

 

Andrzej Kopeć zapytał, dlaczego postępowanie przeciwko firmie Erbud zostało 

wytyczone dopiero w tym roku. 

 

Mecenas wyjaśniła, że najpierw gmina została poinformowana, że wobec firmie Erbud 

zostało wszczęte postępowanie restrukturyzacyjne (przyśpieszone układowe), które 

zmieniło się w postępowanie sanacyjne, do którego gmina przystąpiła. W tym 

postępowaniu gmina zgłosiła swoje wierzytelności wobec Erbudu, w tym również 

wierzytelność z tytułu kary umownej. To postępowanie cały czas się toczy. Należność 

gminy z tytułu kary umownej nie została uwzględniona w spisie wierzytelności, gmina 

złożyła sprzeciw, który cały czas nie jest rozpatrzony. Nastał moment, w którym 

roszczenie o karę umowną mogło się przedawnić i gmina podjęła próbę aby w innym 

postępowaniu dochodzić kary umownej. Dodała, że gminę wstrzymywały 

postanowienia przepisów prawa restrukturyzacyjnego, które mówią o tym, że 

niezależnie od tego, że toczy się postępowanie restrukturyzacyjne, można dochodzić 

odrębnym powództwem należności od tego, który jest restrukturyzowany. Jednak 

gdyby powództwo gminy zostało uwzględnione i jednocześnie zostało uwzględnione 

w spisie wierzytelności, to gmina nie otrzymałaby kosztów, które wniosła w 

postępowaniu, co byłoby niekorzystne dla gminy.  

 

Ewa Stogniew zwróciła się z pytaniem, czy są możliwości na ten rok wykonania w na 

ul. Modrzewiowej  drogi dojazdowej do sześciu budynków mieszkalnych. Na tej 

drodze są dziury i brak oświetlenia.  

 

Artur Maruszczak poinformował, że w tej sprawie w pierwszej kolejności trzeba 

wykonać dokumentację budowlaną, jeżeli radni ustalą, że jest to zadanie priorytetowe 

to trzeba będzie na to znaleźć pieniądze.  

 

Ad 12. 

Wolne wnioski 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że wpłynęło pismo od Prezydenta Miasta 

dotyczące wskazania osób do prac przy rozpatrywaniu wniosków o stypendium 

sportowe oraz wniosków o nagrodę w dziedzinie kultury i sportu.  

 

Mecenas Orpel-Śmigielska wyjaśniła, że jeśli chodzi o pierwszą komisję – Komisję 

Stypendialną do zaopiniowania wniosków o przyznanie stypendiów sportowych dla 
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zawodników osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 

współzawodnictwie sportowym w roku 2020 – jest to kompetencja przewodniczącego 

komisji właściwej do spraw kultury fizycznej i sportu. Jeśli chodzi o drugą komisję – 

Komisję Opiniującą wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – Rada Miasta 

powinna dokonać wyboru kandydatów, ponieważ przepis regulaminu stanowi iż 

„skład i tryb komisji opiniującej określa w swoim zarządzeniu Prezydent Miasta 

Kędzierzyn-Koźle”. Co do trzeciej komisji – Komisji weryfikującej wnioski o 

przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2020 – regulamin z góry 

mówi, że ma to być członek komisji zajmującej się sprawami sportu, jej zdaniem tego 

wyboru mogą dokonać radni lub członkowie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie propozycję wyboru dwóch osób 

do Komisji Opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Małgorzata 

Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz 

Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Kukolka-Bogocz 

BRAK GŁOSU (8) 

Hanna Białas, Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , 

Halina Mińczuk, Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zgłosiła kandydaturę Grażyny Filipowicz, która pracowała 

już w tej komisji. Radna wyraziła zgodę na kandydowanie. 

 

Małgorzata Lipczyńska zgłosiła kandydaturę Hanny Białas. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Adam Oczoś zgłosił kandydaturę Andrzeja Kopackiego.  

 

Ze względu na problemy techniczne radnego Andrzeja Kopackiego, prowadzący 

obrady ogłosił krótką przerwę, podczas której kierownik Biura Rady Miasta połączyła 

się  telefonicznie z radnym Kopackim, który wyraził zgodę na kandydowanie.   

 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

zamknięcie listy kandydatur: 
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 Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (7) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Halina Mińczuk, 

Marek Piasecki, Sławomir Wołkowiecki 

 

Następnie poddano pod głosowanie kandydaturę radnej Grażyny Filipowicz na 

członka ww. komisji: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Fabian Pszon, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (6) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Marek Piasecki, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło kandydatury Hanny Białas: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, 

Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Tomasz Scheller, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew 
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BRAK GŁOSU (6) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Marek Piasecki, 

Sławomir Wołkowiecki 

 

Kolejne głosowanie dotyczyło kandydatury Andrzeja Kopackiego: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Jacek Król, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Elżbieta Kozakiewicz, Małgorzata Lipczyńska, Tomasz Scheller 

BRAK GŁOSU (7) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Marek Piasecki, 

Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radny Kopacki został wybrany na 

człona ww. komisji, natomiast radna Filipowicz i Białas uzyskały taką samą ilość 

głosów, więc należy ponownie przegłosować obydwie kandydatury. 

 

Adam Oczoś zasugerował, że wszystkie trzy osoby mogłyby zostać członkami tej 

komisji.  

 

Prowadzący obrady Ireneusz Wiśniewski przypomniał, że złożył wniosek o wybranie 

dwóch kandydatów do tej komisji, który został przegłosowany, chyba, że radny złoży 

wniosek o zwiększenie liczby kandydatur. 

 

Adam Oczoś zwrócił się z pytaniem do pani mecenas, czy jeżeli złoży taki wniosek, 

wszystkie trzy kandydatury zostaną zaakceptowane. 

 

Monika Orpel-Śmigielska podzieliła się opinią, że można przyjąć, że te kandydatury 

uzyskały większą liczbę głosów za niż przeciw i uznać, że to głosowanie jest 

skuteczne.  

 

Adam Oczoś zgłosił wniosek, aby rozszerzyć skład komisji do trzech osób.  

 

Grzegorz Chudomięt zapytał, czy z racji zmiany procedury głosowania nie trzeba 

przeprowadzić całego postępowania od początku.  

 

Mecenas stwierdziła,  że z formalnego punktu widzenia radny ma rację, ale nie jest to 

konieczne ponieważ rada sama narzuca sobie liczbę członków.  
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Fabian Pszon zaproponował, aby najpierw dokończyć głosowanie, a później złożyć 

wniosek o rozszerzenie składu komisji. 

 

Adam Oczoś zgodził się z przedmówcą i wycofał wniosek.  

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie ponownie kandydaturę radnej Grażyny 

Filipowicz: 

 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Grzegorz Chudomięt, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Fabian 

Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir 

Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski 

BRAK GŁOSU (8) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, Marek Piasecki 

 

Następnie głosowano nad kandydaturą radnej Hanny Białas: 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 8, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Andrzej Kopeć, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa 

Odulińska, Tomasz Scheller, Ireneusz Wiśniewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Katarzyna Kukolka-Bogocz, 

Fabian Pszon, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (8) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Michał Nowak, Marek Piasecki 

 

Ireneusz Wiśniewski poinformował, że drugim członkiem do Komisji Opiniującej 

wnioski o przyznanie nagród za szczególne osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury została wybrana Grażyna Filipowicz. 

 

Ewa Stogniew złożyła wniosek o rozszerzenie listy kandydatur do trzech osób. 

 

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie ww. wniosek: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Jacek 

Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik 

Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (6) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, 

Marek Piasecki 

 

Fabian Pszon zgłosił kandydaturę radnej Hanny Białas. Radna wyraziła zgodę na 

kandydowanie. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatur: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta 

Kozakiewicz, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa 

Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

BRAK GŁOSU (6) 

Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, 

Marek Piasecki 
 

Kolejne głosowanie dotyczyło kandydatury radnej Hanny Białas: 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopeć, Elżbieta Kozakiewicz, Katarzyna Kukolka-

Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, 

Fabian Pszon, Tomasz Scheller, Ewa Stogniew, Dominik Szustakiewicz, Ireneusz 

Wiśniewski, Sławomir Wołkowiecki 

PRZECIW (1) 

Jacek Król 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Hanna Białas, Grzegorz Chudomięt 

BRAK GŁOSU (6) 
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Ewa Czubek , Katarzyna Dysarz, Wiesław Fąfara, Andrzej Kopacki , Michał Nowak, 

Marek Piasecki 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że radna Hanna Białas została trzecim 

członkiem Komisji Opiniującej wnioski o przyznanie nagród za szczególne 

osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury. 

Następnie zasugerował, aby do pozostałych komisji - Komisji Stypendialnej do 

zaopiniowania wniosków o przyznanie stypendiów sportowych dla zawodników 

osiągających wysokie wyniki sportowe w międzynarodowym i krajowym 

współzawodnictwie sportowym w roku 2020 oraz Komisji weryfikującej wnioski o 

przyznanie nagród za wysokie osiągnięcia sportowe w roku 2020 – wyboru dokonał 

przewodniczący właściwej komisji.  

 

Jacek Król zwrócił się z prośbą o odetkanie odpływu kanalizacji deszczowej przy 

wjeździe na posesję Łokietka 9 na osiedlu Piastów.  

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie 

się w czwartek 25 lutego o godzinie 14:00. 

 

Ad 13. 

Zakończenie obrad  

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął XXXI sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 
 
 

         Przewodniczący obrad  

           Ireneusz Wiśniewski  
 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 19:16. 
Protokołowała: Xymena Wąsowicz 
 

 

 


